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z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jqdrzejowie
z dnia 20.09.2000 r.

I. Komisja obradowala w skladzie:

1. Elzbieta Wiéniewska
2. MariaKwapiszewska
3. Kazimierz Równicki
4. Tomasz Baraírski

II. Potz4dek obrad byl nastgpuj4cy:

l. Rozpatrzenie materialów na sesjg.
2. Dzialalnoíó Zar zadu.

- Na posiedzenie Komisji zaproszona zostala Sekretarz Gminy,- Pani Anna Stawecka, która
udzielila odpowiedzi na pltania dotyczqce uchwaly w sprawie ustalenia wynagrodzenia
B u rmi st rza Mi ast a or az Z astgpcy Burmi st r za lvltasta.

- Komisja pozytywnie zaopiniowala wszystkie uchwaly w sprawach oéwiatowych.

- Nastgpnie czlonkowie komisji przeprowadzllirozmowg z Skarbnikiem Gminy - Pani4Bozenq
Ciepluch, która wyjaénila czlonkom komisji szczegoly uchwaly w sprawie zmian w budzecie
miasta i gminy na 2000 rok. Na zdane pytanie,,Czy Gmina posiada irodki finansowe na wykup
udzialów w maj4cej powstaó Euroubojni" Skarbnik Gminy odpowiedziala, 2e na dzieh
dzisiejszy nie ma na ten cel w budzecie gminy 2adnych pienipdzy i o tym stanie zostaL pisemnie
poinformowany Zarzqd.
Skarbnik Gminy poinformowala czlonków komisji, 2e bgd4 konieczne w przyszloSci nastqpne
zrnitany w budzecie miasta i gminy z powodu braku pienigdzy na sprawy zwiqzane z bieaqc4
dzialalnoéci4 Urzgdu Miejskiego. Powodem braku órodków finansowych s4 migdzy innymi
duze rachunlo za rozmowy telefoniczne.
Na pytanie ,po kiedy zostala zawarla umowa z Panem Porpbskim i w jakiej wysokoÉci
otrzymujp wynagrodzenie za wykonan4 pracp" Skarbnik wyjaénila, ze Pan Porpbski pracuje na
podstawie umowy zlecerna której czas trwania uplywa 3T.12.2000 roku. Za wykonan4 pracQ
otrzymujg wynagrodzenie w wysokoéci 910 zlotych (brutto) miesipcznie.

- Czlonkowie komisji przeprowadzili równie2 rozmowg zPaniq Stanislaw4 Leéniewsk4 która
wyjaénila, 2e nie zostala poinformowana przez Skarbnika Gminy o rozdysponowaniu pienigdzy
z umorzonej po|yczki na budowg kanalizacji w Sudole.
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Sprawy róLne.

- Przewodnczqca Komisji zapoznala pozostalych czlonków komisji z odpowiedziami na
wnioski skierowane do Zarzqdu po posiedzeniu odbytym w dniu 6 wrzeSnia 2000 roku.

- Komisja negatywnie zaopiniowa\a wniosek Przedsigbiorstwa Paústwowej Komunikacji
Samochodowej w Jgdrzejowie w sprawie podwyzszenia cen biletów za przejazdy autobusami
komunikacj i miej skiej.

- Na posiedzenie Komisji zaproszony zostal Zastepca Burmistrza - Pan Waldemar Woániak,
który udzielil odpowiedzi na pytania zwiqzane z brakiem pieniqdzy na wykup udzialów
w majqcej powstaó Euroubojni. Komisja Rewizyjna jest zbulwersowana faktem
wprowadzenia w bl4d radnych, które mialo miejsce na ostatniej sesji Rady Miejskiej,
il dotyczylo zapewnienia Pani Stanislawy LeSniewskiej, 2e Gmina posiada irodki
finansowe na wykup udzialów w maj4cej powstaó Euroubojni. Majqc ponyisze na
uwadze Komisja Rewizyjna zobowi4zuje Zarz4d do podjgcia zdecydowanych kroków
maj4cych na celu wyjaénienie tej sprawy i niedopuszczenie w przyszloéci do podobnych
zdarzei.

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Jedrzejowie wnioskuje do Zarzqdu Miasta o to aby :

W zwi4zku z wysokimi rachunkami za rozmowy telefoniczne pmeprowadzane
w Urzpdzie Miejskim Komisja wnioskuje, aby dokonyrvano co miesigcznych
rvydruków pmeprowadzanych rozmów i obci42ano pracowników rvykorzystuj4cych
tefefony slu2bowe w celach prywatnych kosztami za przeprowadzone rozmowy.
W zwi4zku z chaosem informacyjnym panuj4cym pomigdzy poszczególnymi
Wydzialami w Utzpdzie Miejskim (zwlaszcza Wydzialem Finansowym, a innymi
Wydzialami) Komisja wnioskuje, aby Zan4d podjal zdecydowane dzialania
zmierzaj4ce do zmiany istniej4cego stanu rzeczy. Komisja wnioskuje równie2o aby
odbywaty sig systematycznie odprawy Kierowników Wydzialów w celu wigkszego
zdyscyplinowania kadry kierowniczej.
Komisja wnioskuje, aby do dnia 28 paidziernika 2000 roku Zarz4d przedloiyl
sprawozdanie z wykonania uchwaty nr XLVI 352198 z 18 czerwca 1998 roku za rok
1999 wraz z informacjQ o stanie mienia komunalnego i odpowiedzi4 na pytanie
,,Dlaczego do dnia dzisiejszego, to jest 20 wrzeSnia 2000 roku takie sprawozdanie,
mimo obowi4zku naloionego na Zarz4d nie zostalo przedloZone Radzie Miejskiej ?".
Komisja wnioskuje o zmiang $ 9 ust. 5 Regulaminu okreélaj4cego wysokoSó oraz
szczególowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego,
funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektóre inne skladniki wynagrodzeniao a takite
wysoko5ó oraz szczegélowe zasady przyznawania i wyplacania wynagrodzenia
dodatku mieszkaniowego - polegaj4c4 na skreileniu zapisu ,,SOVI".

Protokolan tz Tomasz Burañski
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